

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 27-01-2025 01:18:08 PM Subject: Disclosure of Appointing Board Member</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 27-01-2025 01:18:08 PM الموضوع: إفصاح تعيين عضو مجلس الإدارة</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, kindly be informed of the appointment of the following representatives of the Government Investment Management Company in the Board of Directors of the Arab Potash Company, as of 26/01/2025: - Mr. Khalid Mohammed Oudeh Al Qaraan, replacing H.E. Eng. Mofareh Dakhilallah Al-Tarawneh. - Mrs. Shaden Ziad Nabih Al-Hajji, replacing H.E. Mr. Ahmad Jamal Al-Bataineh.</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى التكرم بالعلم بتسمية السادة التالية أسماؤهم ممثلين عن شركة إدارة الاستثمارات الحكومية في مجلس إدارة شركة البوتاس العربية، اعتباراً من تاريخ 2025/01/26: - السيد خالد محمد عوده القرعان خلفاً لسعادة المهندس مفرح دخيل الله الطراونة. - السيدة شادن زياد نبيه الحجى خلفاً لعطوفة السيد أحمد جمال البطاينة.</p>
<p>26-01-2025</p>	<p>26-01-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel</p>